
Protokollsammanfattning 1 

Protokollsammanfattningen utgår från beslutsprotokollet och tar upp bakgrund, 
resonemang och beslut på ett lättförståeligt sätt. I Sveriges Elevråd har även 
medlemmar rätt att få tillgång till beslutsprotokollet. Detta görs smidigast genom att 
elevrådet skickar en förfrågan till styrelsesekreteraren på: 

elis.arner@sverigeselevrad.se 

 

Plats: Huvudkontoret, Örnsberg, Stockholm  

Tid: Lördag 17/5 kl. 10:00 till Söndag 18/5 kl. 13:58 

 

Närvarande styrelseledamöter [närvarande vid alla dagordningspunkter om inte 
annat nämns]: Agnes Tell, Mattias Lindahl, Elle Rosengren, Maria Ryzko, Elis Arner 

 

Frånvarande styrelseledamöter [ärende samt anledning]: Carl Johan Ståhl, samtliga 
punkter, sjukdom. Selma Selimovic, samtliga punkter, privata skäl. Wilma Alqvist 
Graff, samtliga punkter, bortrest. Hasti Azemati, samtliga punkter, privata skäl. 

 

Övriga närvarande [titel samt ärende]: Rebecka Madsen, generalsekreterare, från §1-
§12. Karl Weimarck, lekmannarevisor, från §1-§9 samt under delar av §10, 
medverkande §11-§12. 

 

Kort beskrivning av mötet 

Detta är årets andra möte, där många informationspunkter har diskuterats och 
rapporterats. Styrelsen fick bland annat en återkoppling om medlemsavstämmningen 
gick och hur utfallet blev. Under en medlemsavstämmning så ringer en person upp en 
medlem och kollar om de är medvetna att det är anslutna till ett elevråd. Detta är för att 
försäkra att elevråden värvar medlemmar som de ska, men också för att organisationen 
ska kunna redovisa att det är faktiska personer som är anslutna till organisationen. Om 
organisationen inte kan redovisa detta så kan inte bidragsgivare ge bidrag till Sveriges 
Elevråd. Kort därefter fick styrelsen en rapportering om hur medlemsenkäten ser ut, som 
såg i sin helhet väldigt positiv ut med många höga recensioner på sitt medlemskap. 
Däremot så skulle styrelsen vilja se att fler elevråd svarar på enkäten. Styrelsen fick även 
en rapportering om hur ekonomin såg ut under de första 3 månaderna i verksamhetsåret 
(Q1). Däremot så behövde budgetrevideringar hända, för att oplanerade utgifter kommer 
att ske under Q2. Detta är inget som påverkar organisationens ekonomi i sin helhet, utan 
kommer fortfarande rulla på som vanligt. Styrelsen diskuterade även kort om sociala 
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medier, specifikt Tik tok, som styrelsen under styrelsemöte 1 uppdrog presidiet att ta 
fram underlag på hur appen skulle kunna fungera som en kommunikationskanal. 
Diskutionen, med underlag, kom fram till att Tik tok inte kommer gynna organisationen. 


